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ÄLDRERÅDET 1/2021 

Tid: 19.1.2021 kl. 10.00-12.05 

Plats: Styrhytten, stadshuset + distans 

 

 

 

Närvarande: Agge Regina  medlem 
 Brander Kristina mötesordförande, distans   
 Jansson Marita medlem 
 Nymalm Elisabeth medlem, distans  kl. 10.13-12.05            
 Palmu Karl-Johan medlem 
 Söderholm Hilkka medlem, distans 

Törnqvist Erik  medlem 
Wahtera Rainer medlem  

 Knuts Åsa  sekreterare 
 
 Miia Lindström, social- och hälsovårdsdirektör  § 10, distans 
  

Frånvarande: Karlsson Stig R  medlem 
 Lindqvist Yngve medlem 
 Malmlund Sirkka-Liisa ordförande 
  
 
 
 
§  1 Öppnande av mötet. 
 Mötesordföranden öppnade mötet kl. 10.00. 
 
§  2 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Mötesordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 

§  3 Justering av protokollet från senaste möte. 
§ 92 övriga ärenden: skrivelsen till fastighetsgruppen angående flytt av hälsostationer och 
områdeskontor både i Korpo och Iniö är inte skickad ej heller skrivelsen om Houtskärs 
fysioterapi. Protokollet från senaste möte justerades.  
 
 
 



§  4 Verksamhetsplan 2021. 
Äldrerådet tog del av verksamhetsplanen. Verksamhetsplanen godkändes med några   
justeringar av texten. 
 

§  5 Verksamhetsberättelse 2020. 
 Verksamhetsberättelsen godkändes. 
 
§  6 Diskussion om fysioterapin i Houtskär. 

Svaret från den tidigare skrivelsen om fysioterapin i Houtskär diskuterades. Rådet beslöt 
att vi nu skickar en ny skrivelse till social- och hälsovårdsdirektör Miia Lindström var vi 
hoppas att staden nu kontrollerat att personalresurserna är rätt fördelade i de olika 
kommunområdena. 

 
§  7 Hälsningar från kommunområden 

 
Houtskär:  
Pensionärsbostadsföreningen i Houtskär kommer på talko att reparera ett av sina radhus. 
 
Pargas:  
Rainer Wahtera: En reparation i Björkebos tambur har utförts. Tamburen har blivit större 
och nu finns där också en lavoar för handtvätt lättillgänglig även äldrerådets ”initiativ-
postlåda” samt protokollmapp har fått en bättre placering. 
 
Hilkka Söderholm: Eläkeliiton Paraisten yhdistys ry planerar nu arrangera ett möte på 
distans. Hilkka Söderholm och Sirkka-Liisa Malmlund har deltagit i möten angående den 
äldrepolitiska strategin. Denna strategi är lagstadgad och borde redan för flera år sedan 
varit färdig men nu ser det ut att igen dröja då äldreomsorgschefen Camilla Bergman-
Kärpijoki sagt upp sig. 
 
Iniö: 
Utlåtande av hälsostationen och områdeskontorets planerade flytt aktuell. 
 

§  8 Övriga ärenden. 
- äldrerådet har erhållit svar på skrivelsen om anmälningsförfarandet till Kombis kurser. 

Svaret diskuterades och rådet kom överens om att bjuda in rektorn för Skärgårdens 
kombi till ett av våra möten. 

- äldrerådet har erhållit ett protokollsutdrag från social- och hälsovårdsnämndens 
möte 22.10.2020 § 103 om förfarandet vid beredningen av ärenden gällande den 
äldre befolkningen.  

- äldrerådet önskar ta del av den statistik som insamlats vid 80-åringarnas års-
granskningar. Sekreteraren lovade kontakta äldreomsorgen. 

- äldrerådet tar ställning till den äldrepolitiska strategin när den blir klar. 
 
 
§  9 Följande möte. 

Följande möte planeras till tisdag 9.2 kl. 10.00 
 
 



 
 Extra ärende 
§ 10 Social- och hälsovårdschef Miia Lindström informerade om fastighetgruppens planer 

som berör den äldre befolkningen.       

Stadsdirektören har i slutet av april 2020 utsett en arbetsgrupp ” Arbetsgrupp för 

utrymmeseffektivitet och effektivare avyttring av fastigheter”. Arbetsgruppens uppgift är 

att ta fram förslag till strategier för stadens fastighetsägande, kartlägga fastighetsmassan, 

nuvarande användning, kommande utrymmesbehov, utreda möjligheter till 

utrymmeseffektivering, ge åtgärdsförslag och utreda effektivare avyttring av bebyggda 

fastigheter. 

De fastigheter som gäller den äldre befolkningen är: 

Iniö: hälsostationens flytt till Aftonro 

Nagu: i stället för Furubo bygga ett nytt komplex där både effektiverat boende och 

servicebostäder samt hälsostationen skulle vara under samma tak. Då skulle Grannas 

säljas. 

Pargas: När Kombila flyttat till det nya skolcentret planerar man flytta Solgläntan och 

Seniorstugan till Kombilahuset på Elmgrensvägen. 

Korpo: Hälsocentralen planerades flytta till stabshusets övre våning men efter granskning 

av utrymmena är detta inte möjligt. Hälsocentralen stannar kvar i huset där det nu är och 

i stället planerar man hyra ut en del av rummen. 

 

På äldrerådets nästa möte skrivs ett utlåtande angående äldrerådets åsikter om 

fastighetsgruppens planer. 

 

Andra saker som diskuterades med social- och hälsodirektören: 

o Korpo: Servicen på hälsovårdscentralen borde ökas så att inte all 

verksamhet flyttas från kommunområdet d.v.s effektivare rekrytering av 

personal till hälsovårdscentralen. Samtidigt skulle de tomma rummen 

komma till användning. 

 

o Invånarna i Nagu-, Korpo och Houtskär skall beställa sina läkar-, 

laboratorie- och hälsovårdstider via hälsovårdscentralen i Pargas. 

Invånarna i skärgården är besvikna på detta system eftersom köerna varit 

långa. Systemet borde förbättras. 

 

o Frågan att omvandla gamla mentalvårdsavdelningen på Vapparvägen till 

service- eller effektiverat boende diskuterades. Nu är byggnaden redan 



gammal så det skulle bli jättedyrt att reparera med sprinklersystem, 

nödutgångar etc. Någon annan verksamhet kommer att planeras hit. 

 

o De gula husen på Björkebo-området borde repareras. Lokalerna är inte 

ändamålsenliga, alla är inte ens handikappvänliga.  

 

o Då rummen på Aftonro i Iniö inte har full beläggning så kunde man höra 

med andra orter i närheten om de skulle ha intresse av att köpa 

klientplatser. Kommunen Gustavs är kontaktad men de meddelade att de 

inte har behov av flera platser. Åbo kommer att kontaktas på nytt. 

  

 
 
 
 

 
 
Pargas  19.1.2021 
 
 
 
_________________________  _________________________ 
Kristina Brander   Åsa Knuts 
mötesordförande   sekreterare 
 
 
 
 
 
 

  


